
DDN Coaching &
Begeleiding
Werkwijze Begeleiding
Eenvoudige taal

Contact
Telefoon 1: 06-10031389 
Telefoon 2: 06-31768456

Email: info@ddn-zorg.nl
Website: www.ddn-zorg.nl

Bezoekadres (kantoor):             
Witboom 1 
4131 PL Vianen

Correspondentieadres:              
Grote Kanaaldijk 14a
4231 ZA Meerkerk

Over ons
DDN Coaching & Begeleiding is actief
als zorgaanbieder in verschillende
regio’s, waaronder in uw gemeente.
Bij ons staat de cliënt centraal. Wij
bieden ondersteuning aan mensen
die hulp nodig hebben in hun
dagelijks leven, met als doel hun
zelfstandigheid te verbeteren. Ons
team staat klaar om cliënten te
begeleiden bij het bereiken van hun
doelen, met oog voor hun
gezondheid en persoonlijke groei.



Carefriend
Uw begeleider houdt alles bij en stelt
uw begeleidingsplan op in het
elektronische cliëntendossier
Carefriend. U kunt hierin meelezen.
Vraag uw begeleider om toegang of
stuur een e-mail naar:
info@ddn-zorg.nl.

Begeleidingsperiode
Startgesprek

Begeleidingsplan

Evaluatie

Begeleiding
DDN Coaching & Begeleiding werkt
alleen met zelfstandige
zorgprofessionals (ZZP). Dit
betekent dat uw begeleiding wordt
verzorgd door een begeleider met
een eigen bedrijf of door een van de
eigenaren van DDN Coaching &
Begeleiding. Heeft u vragen over het
bedrijf van uw begeleider? Twijfel
dan niet om hiernaar te vragen.
Wij proberen een vaste begeleider
aan te bieden, maar er kunnen soms
ook wisselingen zijn. 

Wij starten onze begeleiding met
een gesprek. Hier kunnen we vragen
stellen aan elkaar. Op deze manier
krijgen we een goed beeld van de
hulpvraag. Samen praten we over de
verwachtingen en doelen. 

Op basis van het startgesprek en de
door de gemeente vastgestelde
doelen gaat uw begeleider, in
overleg met u of zelfstandig, een
begeleidingsplan maken. In dit plan
staat hoe de doelen worden
behaald. Het plan wordt binnen zes
weken naar de gemeente
verzonden. 

Halverwege de looptijd van de
periode schrijft uw begeleider een
brief over het resultaat, deze wordt
ook naar de gemeente gestuurd.
Soms neemt de gemeente eerder
contact op met u of uw begeleider.
Als verlenging van de periode nodig
is, zal uw begeleider een verzoek
voor een nieuwe periode indienen bij
de gemeente.

Succes!
Wij wensen u veel succes
met het behalen van uw
doelen de komende periode. 
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